
 
 

MØTEPROTOKOLL 
 
 

Utvalg: Oppvekstutvalget 
Møtested: https://teams.microsoft.com/l/meetup-join/19%3ameeting_YzVhNTcyZDYtNWI, 

Digitalt på Teams 
Dato: 11.05.2021 
Tid: 15:00 – 17:00 

 
Faste medlemmer som møtte: 
Navn Funksjon Representerer 
Arne Langmo Leder IF-SP 
Jon Normann Tviberg Nestleder IF-KRF 
Gerd Sissel Nyborg Medlem IF-HØ 
Trond Sagmyr Medlem IF-AP 
Cheneso Moumakwa Medlem IF-PP 
Didrik Frengen Medlem IF-KL 
Sigurd Saue Medlem IF-SV 

 
 
 

Fra administrasjonen møtte: 
Navn Stilling 
Erik Jakobsen Oppvekstsjef 

 
 
Orienteringer: 
 

 Orientering om nedbemanningene, og hvilke utslag dette gjør på hver enkel skole. 
 Hvordan slår dette ut ift. lærernormen. 
 Oversikt over økonomien i forslaget, fordelt på skolene (Fordelingsmodellen) 
 Usikkerhet i innsparingene (vil vi få økt sykefravær, økt vikarbehov, økt behov for spes 

ped?) 
 
Presentasjon v/oppvekstsjefen finnes her. 
 
Drøfting: 
 
Sigurd Saue løfter spørsmålet om det er mulig å ta opp Fevåg/Hasselvika skole til ny vurdering. 
 
Jon Normann Tviberg uttaler at man har malt seg opp i et hjørne, ved å ikke lytte til 
kommunedirektørens anbefalinger i 2020. 
 
Cheneso Moumakwa stiller spørsmål om det er mulig å stoppe bygging av ny Stadsbygd skole. 
 
Trond Sagmyr uttaler bekymring rundt de nedskjæringer som nå gjennomføres og ønsker å 
fremme et forslag: 
 

https://innsyn.fosendrift.no/Innsyn-IDF/RegistryEntry/ShowDocument?registryEntryId=104464&documentId=149677&sourceDatabase=INDREFOSEN


Oppvekstutvalget ber kommunedirektøren snarest om å legge frem en utredning som vurderer 
kvalitet og sårbarhet ved undervisningstilbudet som vil bli gitt ved Fevåg/Hasselvika skole fra 
høsten 2021.  

Målsetting er behandling i kommunestyremøtet juni 2021. 

Utredningen ses i sammenheng med pågående utredning av oppvekstsenter i Hasselvika.  

Arne Langmo uttrykker fortvilelse over situasjonen kommunen og oppvekstsektoren nå har 
havnet i.  
 
Didrik Frengen ber om at forslaget fra Trond Sagmyr løftes frem på møtet den 25. mai 2021, 
slik at det kan drøftes med partigruppene i forkant av behandlingen. 
 
Trond Sagmyr trekker frem viktigheten av dette forslaget både for de som er for og de som er 
imot nedleggelse. 
 
Sigurd Saue stiller spørsmål om noen i oppvekstutvalget ikke er med på strukturelle endringer 
fremover, og fremmer et forslag til uttalelse fra oppvekstutvalget: 

Oppvekstutvalget ser med bekymring på dagens situasjon, og innser at strukturelle grep innen 
oppvekstsektoren vanskelig kan unngås. 

Uttalelsen støttes enstemmig. 
 
Vedtak: 

Forslag fra Trond Sagmyr (AP): 

Oppvekstutvalget ber kommunedirektøren snarest om å legge frem en utredning som vurderer 
kvalitet og sårbarhet ved undervisningstilbudet som vil bli gitt ved Fevåg/Hasselvika skole fra 
høsten 2021.  

Målsetting er behandling i kommunestyremøtet juni 2021. 

Utredningen ses i sammenheng med pågående utredning av oppvekstsenter i Hasselvika.  
 
Forslaget ble enstemmig vedtatt. 
 
Forslag til uttalelse fra Sigurd Saue (SV): 

Oppvekstutvalget ser med bekymring på dagens situasjon, og innser at strukturelle grep innen 
oppvekstsektoren vanskelig kan unngås. 

Forslaget ble enstemmig vedtatt. 
 
 
 
 


